
Onze lijsttrekker voor de gemeenteraadsverkiezingen

Maarten Janssens

De vakantie is ten einde, het schooljaar komt op gang. N-VA-Wijnegem focust verder op goed besturen. Zijdelings en achter de 
schermen zijn we ook al bezig met de verkiezingen van 2024 en vooral met de gemeenteraadsverkiezingen van oktober. Dat lijkt 
vroeg maar we pakken dat grondig aan en nemen daarvoor onze tijd. 

We stippelden een strategie uit waarbij we 
aandacht schenken aan de 3 V’s: vernieu-
wen – verjongen en vervrouwelijken. 

Vernieuwen omdat het belangrijk is 
om nieuwe mensen en frisse ideeën toe 
te voegen aan de bestaande kennis en 
vaardigheden. 

Verjongen omdat ons bestuur – op onze 
trekkers Leen en Maarten na – steeds 
ouder wordt. Daarom is het belangrijk 
dat we jonge mensen warm maken voor 
politiek op lokaal vlak. Het imago van 
politiek heeft de laatste jaren behoorlijk 
wat schade opgelopen. Wij denken dat 
we als N-VA Wijnegem nog buiten schot 
zijn en een strikte deontologie nastreven, 
maar een publieke opinie is een raar 
beestje en dat schip is moeilijk te keren. 
Jonge mensen mee de politieke kar laten 
trekken, is dan ook één van onze doelstel-
lingen. 

Vervrouwelijken – is dat wel een goed 
Nederlands woord – is nodig om een 
mooie, evenwichtige balans te vinden in 
een wereld die van oudsher door mannen 
gedomineerd werd. Wij proberen baan-
brekend te zijn en vrouwen op verkiesbare 
plaatsen te zetten. Niet enkel omdat ze 
vrouw zijn, zeker ook omdat we geloven 
in hun capaciteiten en ‘the right woman 
on the right place’ willen zetten. 

De gemeenteraadsverkiezingen 
zijn onvoorspelbaar omwille van het 
aantal wijzigingen die geïntroduceerd 
worden: geen stemplicht meer, diegene 
met de meeste stemmen van de grootste 
partij krijgt de sleutel in handen om een 
bestuur te vormen, de lijststem die niet 
meer verdeeld wordt op de verschillende 
mandatarissen. Het zijn allemaal vraag-
tekens waarop niemand een antwoord 
heeft, maar die het wel spannend maken. 

Wij gaan met volle vertrouwen naar 
de verkiezingen. Wij geloven in de 
standvastigheid en de kracht van onze 
kiezers. Wij roepen iedereen op om zijn of 
haar burgerplicht te vervullen. Weet dat 
in de vorige eeuw veel mensen gestre-
den hebben om de kiesplicht algemeen 
te maken en zij dat als een overwinning 
zagen op de bestaande orde. Laat ons 
deze voorouders getrouw zijn en allen ter 
stembus gaan. In dit blad leest u een dub-
belinterview met Maarten Jansens – onze 
nieuwe lijsttrekker – en Leen Wouters - 
uittredend burgemeester – die wel als 2de 
op de lijst onze lijn die we de laatste jaren 
hanteren verder mee 
zal ondersteunen. 

Dirk Jaspers, 
voorzitter 
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Lees er alles over op de volgende bladzijde in het dubbelinterview met hem en Leen Wouters. 



Dubbelinterview

Maarten Janssens en Leen Wouters
Maarten, jij wordt lijsttrekker en Leen, jij koos bewust voor de 
tweede plaats. Kunnen jullie die verassende keuze even uitleggen? 

Leen: Om verschillende redenen besliste ik voor mezelf dat 
ik geen kandidaat-burgemeester ben. Ik zeg de politiek zeker 
geen vaarwel. Ik zet me volop in in de campagne en als de 
kiezer ons beloont, word ik graag opnieuw schepen. Ik voel me 
beter in die functie. Met Maarten als lijsttrekker heb ik een 
gerust gevoel. 

Maarten: Als eerste schepen kon ik van op de eerste rij al de 
belangrijke dossiers mee vorm geven. Ik ga ervoor, samen met 
de ploeg. Ik ben ook blij dat Leen mee als nummer twee op 
onze lijst wil staan.

Jullie zijn vol lof over elkaar. Welke kwaliteiten waarderen jullie 
bij elkaar?

Leen:  Maarten beschikt over een grote dossierkennis. Hij krijgt 
mensen mee in een moeilijk gesprek. Hij enthousiasmeert 
hen met een positief verhaal en dat vanuit een duidelijke visie. 

Maarten bouwde doorheen de jaren een groot netwerk rond 
hem op. Hij toonde aan dat hij dankzij connecties binnen de 
N-VA voor een doorbraak kan zorgen in een bepaald dossier. 

Maarten: In de politiek zegt men dat je niet iedereen 
vertrouwen kan. Bij Leen heb ik dat gevoel nog nooit gehad. 
Ik vertrouw haar volledig. Dat maakt het samenwerken 
enorm fijn. Zij zet de Wijnegemenaren op de eerste plaats. 
Als burgemeester behandelde ze iedereen op gelijke basis. 
Leen heeft een luisterend oor voor iedereen. 

Hoe kijken jullie terug op de voorbije legislatuur?

Leen: Ik ben bijzonder trots dat we dossiers die al decennia 
lang onder het stof lagen vastpakten en realiseerden. Denk 
maar aan de renovatie van onze Jan Vlemincktoren en de 
site De Leeuw. Die laatste kwam in handen van het lokaal 
bestuur en dat biedt mogelijkheden voor sport en recreatie 
in Wijnegem.

wijnegem@n-va.be



Maarten: Het was een hele klus om Scouts en Chiro samen te 
verhuizen naar hun nieuwe stek. Na drie jaar loopt de vergun-
ning eindelijk. De Jan Vlemincktoren is prachtig gerenoveerd. 
We zijn ook blij dat de Vlaamse Waterweg meeging in ons 
voorstel om twee bruggen te bouwen. Zo zorgen we ervoor dat 
de twee delen van Wijnegem met elkaar verbonden blijven. We 
zetten in op de bereikbaarheid van de handelaars en hebben 
oog voor de leefbaarheid van ons dorp. De nieuwe fietsbrug 
sluit perfect aan op onze nieuw gecreëerde fietsstraten. Zeker 
in de schoolomgeving is dat belangrijk. 

Leen: We verbeterden ook kleine zaken. We maakten het 
terras van ’t Gasthuis rolstoelvriendelijk, vernieuwden de con-
cessie van de Pinguïn en Zomergem en vernieuwden verschil-
lende speeltuintjes. In ons afvalbeleid kozen we voor een gele 
afvalbak voor papier. 

Maarten: We zetten sterk in op de 
jeugd en het gezin. We hadden in de 
zomer vijf weken lang speelweken. 
De buitenschoolse opvang verruim-
de en de jongerenwerking in Ahoy 
groeit. Kinderen en hun ouders 

komen graag op onze speeltuintjes. 

Waarom wonen jullie zelf graag in Wijnegem?

Leen: Alles is te voet bereikbaar. Ik doe mijn inkopen, ga iets 
eten of drinken en geniet van cultuur en vrije tijd in mijn eigen 
dorp. Wijnegem is een proper dorp dankzij onze gemeente-
diensten die elke dag het openbaar groen onderhouden. 
Er is ook de samenwerking met de wijkagenten. Zij staan dicht 
bij de mensen en treden kordaat op als iemand een overtreding 
begaat.  

Maarten: Wijnegem ligt naast de grote stad. Hier is een 
dorpssfeer. Je gaat iets drinken en je komt een bekende tegen. 
We groeien snel als gemeente en daarom is een goede ruimte-
lijke ordening zeer belangrijk. We hebben aandacht voor be-
taalbare nieuwe woningen. Altijd met veel ruimte voor groen. 
Zo maken we het verschil met andere gemeenten.

Welke uitdagingen zien jullie nog voor volgende legislatuur?

Leen: We zijn fier op Rustenborg. We bekijken of we dat 
kunnen uitbreiden met een lokaal dienstencentrum voor seni-
oren. De voorbije jaren waren er wijzigingen binnen de sociale 
huisvesting. Die hervorming is bijna achter de rug. Nu kunnen 
we verder bouwen aan De Werve Hoef. Dankzij nieuwe sociale 
huurwoningen werken we de wachtlijsten weg. Zo kan de Wij-
negemnaar in eigen dorp wonen.

Maarten: We bouwen de volgende legislatuur ook onze 
nieuwe school. De plannen zitten nu in een laatste fase en de 
werken starten in 2024. We bouwen een nieuwe campus voor 
de kleuters, de lagere school en de kunstacademie.

Leen: Ook niet te vergeten is dat het gewest de Turnhoutse-
baan nog gaat vernieuwen wanneer de bruggen klaar zijn. Als 
N-VA Wijnegem gaven we al mee dat we het aantal parkeer-
plaatsen op peil willen houden. We voorzien groen op strategi-
sche plaatsen om de straat nog mooier te maken.

Maarten: We hebben nog vele plannen voor de volgende le-
gislatuur. We gieten die met onze N-VA-ploeg in een program-
ma en presenteren u dat later.  

Welke toekomst zien jullie voor Wijnegem?

Leen: We drongen er vanuit de N-VA 
op aan om ons goed voor te bereiden 
op een eventuele verplichte fusie. 
Er loopt een onafhankelijke studie 
binnen onze gemeente. Die meet 
onze bestuurskracht en brengt de 

opties in kaart. Blijven we zelfstan-
dig, moeten we meer samenwerken of 

dringt een fusie zich op? We maken ons 
huiswerk en staan klaar voor de toekomst.  

Maarten: Wijnegem blijft een onafhankelijk gemeente tot 
2030 met een gezonde financiële situatie. Dat is zeker. We 
merken wel dat het voordelig is om samen te werken met an-
dere gemeenten. We zijn voorbereid, wat de volgende Vlaamse 
regering ook beslist. 

Leen en Maarten: We zien de N-VA graag verder besturen 
als beleidspartij met kandidaten met de nodige ervaring en 
kennis. We willen al deze grote en kleine projecten verder 
uitvoeren. Daarvoor hebben we uiteraard de stem van de 
Wijnegemnaar nodig. We maken hen de komende maanden 
warm om naar het stemhokje te stappen en voor ons te kiezen. 

Bedankt voor het fijne gesprek, 

Dirk Jaspers

Wij zijn nog op zoek naar enthousiaste 
Wijnegemnaren die onze ploeg van N-VA 

Wijnegem willen versterken. Wil u weten hoe 
u ons team kan steunen? Neem dan contact 

op via wijnegem@n-va.be.

www.n-va.be/wijnegem



“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter
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